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Írásbeli kérdés

„Eltűnt egy milliárd?" címmel a Házszabály 91. ~-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller
Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ón nyilatkozatai szerint kiemelt fontosságúnak tatja a magyar kultúra külföldi megjelenítését .
Ennek a tevékenységnek egyik tartóoszlopát a külföldi magyar intézetek jelentik .
Már a beterjesztett költségvetés sem tartalmaz a kiemelt feladathoz, az Ón által igényelt
„felpörgetett" működéshez kiemelkedő emelkedést. (Az emelkedés jórészt csak a brüsszeli intézet
beindításával kapcsolatos költségeket tartalmazza .)

Éppen ezért volt meglepő számunkra, amikor a Magyar Hírlapban Schneider Márta helyettes
államtitkár arról nyilatkozott, hogy „az idén 2 milliárd 776 millió forint állt az intézetek
rendelkezésére . A jövő évi terv ennél kevesebb, 2 milliárd 637 millió forint. "
Miután a rendelkezésükre álló, a 2004 . évre beterjesztett költségvetésben a Kulturális Intézetek
Igazgatósága 3 milliárd 83,9 millió Ft-tal szerepel, kérdezem a Miniszter urat, hogy történt-e a
Kulturális Intézeteket negatívan érintő átcsoportosítás, vagy a Helyettes Államtitkár Asszony
nyilatkozata téves?
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